
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 31
Vil ministeren redegøre for den nuværende fordeling af erhvervsakademiernes optag 
på hhv. fulde professionsbachelor-, top up- og erhvervsakademiuddannelser? Ministeren 
bedes ydermere redegøre for det fremtidige optag på hhv. EA- og PB-uddannelser på 
erhvervsakademierne, som regeringen har forudsat hhv. med eller uden initiativerne i 
regeringsudspillet ”Forberedt på fremtiden VI: Professions- og erhvervsrettede videregå-
ende uddannelser til fremtiden” fra oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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